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Voorwoord 
We hebben weer een mooie maand achter de 
rug. Het nieuwe schoolplan is klaar en goedge-
keurd door de MR. In het schoolplan staan de 
ontwikkelpunten van de school met de planning 
voor de komend 4 jaar beschreven. Deze onder-
delen zullen steeds in een nieuw jaarplan wor-
den verwerkt. 

Maar niet alleen organisatorische en planma-
tige onderdelen van de school zijn de afgelopen 
periode gerealiseerd. Ook hebben we vol en-
thousiasme ons evenement van 12 juli georga-
niseerd en hebben jullie daar allemaal een uit-
nodiging van ontvangen. We hopen van harte 
dat jullie allemaal zullen aanwezig zijn bij de 
feestelijke onthulling van ons nieuwe logo. Het 
is een belangrijk moment voor ons. 
Ondanks de drukke periode in het onderwijs 
(aan het einde van het schooljaar) wilden we 
jullie toch graag deelgenoot maken van de 
nieuwe uitstraling van onze mooie school. We 
staan te popelen om het nieuwe logo te gaan 
gebruiken. 
Ook zijn er weer flinke stappen gezet rondom 
de realisatie van het nieuwe schoolplein, maar 
daarover is nog veel meer te lezen in deze (lij-
vige) nieuwsbrief.   
Op 8 en 9 juni gingen alle directeuren van onze 
stichting (BMS) met elkaar naar Hamburg. Daar 
hebben we mooie voorbeelden gezien van 
Kika’s (kinderopvanglocaties). In Hamburg heb-
ben ze ervoor gekozen om kinderen van 0 tot 6 
jaar bij elkaar onder te brengen in 1 gebouw en 
werken ze volgens de Pikler pedagogiek. Tijdens 
dit bezoek is mijn grote wens geboren om in de 
nabije toekomst dit soort inspirerende voor-
beelden, samen met het team te gaan bezoe-
ken. We kunnen zoveel leren van mooie voor-
beelden van anderen, daar krijg je heel veel 
energie van! Nu alleen nog even uitzoeken of 
hier (Europese) subsidies voor te vinden zijn…. 

 
 

Agenda juli 2023 
  

Datum Activiteit 

Maandag 3 juli Koffieochtend 

Dinsdag 11 juli Musical 7-8 en Afscheid gr. 8 

Woensdag 12 juli Doorschuifochtend 

Woensdag 12 juli Feestelijke onthulling Logo 

Dinsdag 18 juli Kinderen vrij vanwege kaat-
sen Makkumer Merke 

Vrijdag 21 juli Spelletjesochtend 
’s middag vrij 

Vrijdag 21 juli Afscheid Petricia en Henrik 
en uitzwaaien groep 8 

Vrijdag 21 juli Nieuwsbrief nr. 12 

22 juli-3 sept. Zomervakantie 

 



 

 

Nieuwe leden gevonden 
voor de OR en MR 
Cindy (moeder van Sven en Max) en Elza (moe-
der van Abby) hebben we bereid gevonden om 
onze Medezeggenschapsraad (MR) te gaan ver-
sterken nu de termijnen van Sijtske (in sept.) en 
Hiltsje (in jan.) erop zitten. 
Ook voor de Ouderraad (OR hebben we nieuwe 
mensen gevonden; Allison (moeder van Vera, 
groep 7, en daardoor maar voor 1 jaar) en Karin 
(moeder van Lizzy en Milou). 
Wat fijn dat deze mensen onze geledingen gaan 
versterken. Aangezien we de samenwerking 
met ouders onmisbaar en heel belangrijk vin-
den, zijn we daar super blij mee! 
 
De functie van de Schooladviescommissie (SAC) 
gaan we een beetje aanscherpen; de SAC fun-
geert als denktank/adviesorgaan van de direc-
teur. Zij brengen zaken in die ‘leven’ onder de 
ouders of Annemieke vraagt input voor de plan-
nen van de school. We vergaderen ongeveer 5 
keer per jaar onder schooltijd en voortaan los 
van de MR.  Op het moment zitten er drie ou-
ders in onze SAC; Anneke (moeder van Nynke 
en Famke), Manon (moeder van Elle en Sil) en 
Rixt (moeder van Amarins en Ties). We kunnen 
er best nog wel iemand bij gebruiken. 
 
Lijkt het jullie leuk om aan een van onze gele-
dingen deel te nemen dan kan je je altijd aan-
melden bij mij of bij een van de andere leden.  
 

Schoolplein 
Inmiddels beginnen de plannen voor het school-
plein echt vaste vormen aan te nemen. 
Achterin deze nieuwsbrief delen we met jullie 
dan ook het ontwerp van ons nieuwe school-
plein. 
We blijken voor €93,- aan lege flessen opge-
haald te hebben en zijn blij met de inzet van alle 

ouders en kinderen die de flessen hebben inge-
zameld. Dat tikt best wel lekker aan zo, dus 
mocht u nog wat flessen willen doneren…. de 
kar waarin ze verzameld worden staat er nog 
steeds, maar dit keer vrijwel leeg. 
Maar we hebben nog meer goed nieuws! Van 
de Rabobank hebben we een toezegging van 
€4500,- gekregen voor ons plein.  
Dat betekent concreet dat we in de zomerva-
kantie al ons eerste stukje van het plein kunnen 
realiseren! Het bedrijf waarmee we in zee gaan 
(De K van Kinderen) proberen het nog in te 
plannen. 
We hopen nog voor de zomervakantie bericht 
te krijgen van de andere subsidieaanvragen die 
gedaan zijn en ook gaan ouders van de school-
pleincommissie langs grote bedrijven in Mak-
kum om hen om sponsering te vragen.  
 

Kanjertraining  
In elke klas merk je dat de lontjes op sommige 
momenten wat korter worden: warme zomer-
nachten met wat minder slaap eisen dan hun 
tol. Zo ontstaan er hier en daar wat conflicten 
en hoe mooi is het dan om te zien dat de hand-
vatten vanuit de Kanjertraining houvast geven 
om een conflict (gedeeltelijk) zelf op te lossen! 
Dit lukt vaak al heel goed zelf, maar soms is ook 
hulp van een volwassene nodig en dat is ook 
prima. Dit is namelijk ook wat er vanuit de Kan-
jertraining aangeleerd wordt; als het niet lukt 
om het zelf op te lossen, dan roep je de hulp 
van een volwassene in. Ook kunnen vooral de 
wat oudere kinderen elkaar ook heel goed hel-
pen om elkaar eraan te herinneren wat we op 
school met elkaar hebben afgesproken. Zo gaan 
we, samen, met onze Kanjers richting de laatste 
dagen voor de zomervakantie en houden we 
het met zijn allen gezellig!  
 



 
 

 

Klassenindeling schooljaar 
2023-2024 
 

 
Vanwege onze kleinere groepen gaan we op 
woensdagochtend voortaan met 3 groepen 
gymmen. De groepen 1-2-3 (15 lln), en 4-5-6 (24 
lln) zullen daarvoor gecombineerd worden. 
Naast de gymtijden blijven ze vervolgens samen 
om zelfstandig aan hun taken te werken of een 
groepsdoorbroken opdracht te doen, waardoor 
we nog meer volgens de Daltonprincipes gaan 
werken. Groep 3 kinderen hebben nog een 
grote behoefte om regelmatig spelend te leren 
en ook daarvoor hebben we dan ruimte op de 
woensdagochtend samen met groep 1-2. We 
verwachten dat onze kleuters, door de invloed 
van deze oudere kinderen, ook weer profijt 
gaan hebben als ze doorstromen naar groep 3. 
We denken zo een win-win situatie gecreëerd te 
hebben die de kinderen ten goede komt.  
 
Helaas zullen we afscheid moeten gaan nemen 
van meester Henrik. Hij kon meer uren krijgen 
op een school in zijn woonplaats Leeuwarden 
dan dat wij hem konden bieden. Ook juf Petricia 
zal ons helaas gaan verlaten. Zij gaat in Rood-
huis aan het werk bij de kleuters. We zullen 
haar vast nog weleens zien, aangezien ze ook 
nog wat invalwerk zal blijven doen. De gaatjes 
die ontstaan naast juf Annika en juf Antje zullen 
ingevuld gaan worden door de allround leer-
kracht Marie-Louise en daarmee is ons plaatje 
rond voor volgend jaar. 
 

Natuurlijk laten we Henrik en Petricia niet gaan 
zonder een passend afscheid en een bedankje 
voor hun geweldige inzet. Dat gaan we op vrij-
dag 21 juli om 11.30 uur doen. U bent hierbij 
van harte uitgenodigd want daarna gaan we 
ook groep 8 op ludieke wijze uitzwaaien met 
alle leerlingen (en ouders) van de school.  
 

Marie Louise stelt zich 
voor… 
Beste ouders, verzorgers, 
Vorige week werd ik en-
thousiast ontvangen door 
de directeur, leerkrachten 
en kinderen. Het voelde di-
rect als een warm bad. Ik 
heb deze ochtend in de ver-
schillende groepen rondge-
keken en met de kinderen kennis gemaakt. 
En ik kan u zeggen: “Wát heb ik er zin in om ko-
mend schooljaar op de Sint Martinus te mogen 
werken!” 
Omdat de kinderen mij al even kort hebben mo-
gen zien en horen, vind ik het ook fijn dat u me 
via dit geschreven stukje al een beetje leert ken-
nen 
Ik woon sinds 4 jaar heel fijn in Harlingen.  Daar-
voor heb ik op verschillende plekken in Neder-
land gewoond.  
Sinds 2009 ben ik fulltime Professioneel inval-
leerkracht in groep 1 t/m 8 en sinds 4 jaar doe 
ik datzelfde werk op heel veel verschillende 
scholen voor de BMS. In 2016 heb ik in Hoofd-
dorp de tweejarige studie "Specialist Jonge 
Kind" gedaan; wat zijn kinderen toch boeiend! 
 
Wat voelde de sfeer deze ochtend goed in deze 
fijne warme school. En hoe fijn is het dat de kin-
deren door het Daltononderwijs straks een 
streepje voor hebben in het middelbaar onder-
wijs, omdat ze goed hebben leren plannen en 

 1-2 3-4 5-6 7-8 

Ma. Mirjam Mar-Louise Mariëlle Annika 

Di. Mirjam Antje Mariëlle Mar-Louise 

Wo. Antje Mariëlle/Miranda Annika 

Do Mirjam Antje Miranda Annika 

Vr. Mirjam Antje Miranda Annika 



 

 

zelfstandig werken (want dat heb je juíst nodig 
in het middelbaar onderwijs). 
 
Ik vind het belangrijk om een goed contact met 
de ouders te onderhouden; uiteindelijk willen 
we toch samen met elkaar dat uw kind zich 
happy voelt en het op school naar de zin heeft! 
Dus spreekt u me gerust op het schoolplein aan, 
of vraag via Social Schools een gesprek met mij 
aan (na schooltijd): u bent altijd welkom! 
 
Voor nu: over een paar weken genieten van een 
heerlijke vakantietijd en tot maandag 4 en dins-
dag 5 september! Een hartelijke groet, 
Marie-Louise Veenekamp-Rooderkerk  

 
Bezoek Sint Franciscus 
Basiliek  
Afgelopen dinsdag hebben de groepen 1-2 en 3-
4 een bezoek gebracht aan de Sint Franciscus 
Basiliek in Bolsward. De kinderen waren zeer 
onder de indruk van het gebouw alleen al 
(enorme hoge bogen en prachtige glas-in-lood 
ramen). Aan de hand van een aantal foto’s had-
den de kleuters een soort speurtocht naar een 
aantal belangrijke attributen van de kerk. De 
kinderen van groep 3 en 4 stelden een aantal 
zeer levensbeschouwelijke vragen. Volgende 
week gaan de andere groepen ook nog een be-
zoek brengen. Het is de bedoeling dat we er een 
jaarlijks terugkerend bezoek van maken en dat 
er iedere keer een ander aspect van de basiliek 
en de rituelen van de katholieke kerk worden 
belicht. Zo ontstaat er een doorgaande lijn ge-
durende de gehele schoolperiode.  

    
Op excursie in het weiland 
Samen met Jetze (heit van Sietze) zijn de kleu-
ters op excursie geweest in het weiland. Wat 
hebben we veel mooie dingen gezien en ge-
hoord! Een haas, scholeksters met kuikentjes, 
grutto's boven onze hoofden, mooie bloemen, 
met schepnetjes vissen in de sloot, kwakende 
kikkers en tot onze grote verrassing vonden we 
in het weiland nesten met chocolade-eitjes...  
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Bag2School 
De kledinginzamelingsactie Bag2School 
waar onze OR weer aan mee heeft gedaan, 
heeft maar liefst €71,70 opgebracht! De Ou-
derraad kan hier weer mooie dingen van 
realiseren voor de kinderen. Heel fijn dat 
jullie ook dit keer weer bruikbare kleding 
hebben ingeleverd. Hartelijk dank daarvoor. 
Het volgende ophaalmoment zal op 3 no-
vember zijn. 

 
 

 
Naar de lammetjes 
Met de kleuters op bezoek bij schaapskudde De Drifters in Scharnegoutum. De foto's spreken voor zich: 
genieten van die lieve lammetjes en heerlijk voetballen met Frits de hond.  
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Schoolpleinontwerp 
Hierbij presenteren we het ontwerp van ons nieuwe schoolplein. Op het ontwerp staan ingetekend; een 
pannakooi, klimheuvel (met zandbak, buis, en glijbaan), fietsstraatje (met tankstation, brugje, bushalte), 
houten spelelementen (klimpalen, duikelrekken, evenwichtsbalk, stapblokken), houten huisjes voor de 
fietsen, een podium, een houten bank rondom het gebouw etc. Zoals te zien is gaan we ook het toe-
gangspad, vanaf de straat, betrekken bij het plein. Het ontwerp zal ook op ons leerplein gepresenteerd 
worden. 
We hebben de begroting per onderdeel laten opmaken zodat we steeds, zodra we weer geld hebben 
(gespaard, gedoneerd, subsidie), een onderdeel kunnen realiseren. 

 
We verwachten dat het onderdeel van het ‘fiets-
straatje’ met beplanting, brugje, tankstation en bus-
halte al deze zomer wordt uitgevoerd (e.e.a. afhanke-
lijk van de planning van het uitvoerende bedrijf). Voor 
dat onderdeel hebben we op dit moment al vol-
doende geld. 

 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 



 
 

 

 
 
 
 
 
Alle houten onderdelen zullen worden uitgevoerd  
in Robinia hout. Een houtsoort die niet splintert  
en erg hard en duurzaam is. Ook worden alle onderdelen  
gecertificeerd geleverd zodat alles aan de veiligheidseisen 
voldoet. 

 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

 

 
 
De eerstvolgende Koffieochtend is op 3 juli 
Van 8.15 uur tot 9.00 uur.  
Jullie komen toch ook? 


